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כל אחד יוכל  ה, במערך הוויטרינהמערך יתמקד בשלושה אזורים באשכול , רופאים פקחים וכו'ביממה

להציג בפני המליאה את המערך, אומנם הציגו כבר לפני מנהל המערך יגיע להתקשר ולהזמין בעצמו. 

 שנה אבל יבואו שוב.

 ש הערכה מתי נכנס לתוקף?דוד י רוית:

שעות ביממה  24אם אני לא טועה, נכנס לתוקף זה אומר שיהיה מוקד זמין  2017 מאי  -כן, אפריל דוד:

דרג משמעותית וזה פחות או יותר ת, חתולים, כלבים, כלבת וכו', אנחנו נשהלוויטרינוכל מה שקשור 

 אותם סכומים שאנחנו משלמים היום.

 , ראיתי את כולם ואת מטולה לא.ילא ראית ?מאתנודרשו יכמה  שי:

שקל לתושב  22בערך  ששלחנו תסתכל שוב יש את זה בטבלהזה הולך אותו הדבר, פר תושב,  דוד:

 להצביע על זה במליאה.לשם כך אנו צריכים  ,לשנה

 רגע דוד אבל אם אנחנו מבטלים עכשיו את השותפות עד שהמערך יחל לעבוד מה יהיה? :אבי

 לא יהיה מצב שנהיה בלי שירותים, עד שזה יכנס אנחנו ממשיכים כרגיל. מאשרים את הביטול, מאיר:

לת סמכויות הרשות להענקת הרשותי והאצ הווטרינריביטול השירות  -מחליטה על הנוסח הבאהמליאה 

 .2017החל ממאי  מזרחי שירותים בתחום הווטרינריה לאשכול גליל

שכול גליל מזרחי , החלטה לא ההקמה והפעלה של מערך הווטרינריהמליאה מאשרת את נספח ב' נוהל 

 לאשכול. מי בעד?השירות תקצוב ואישור 

 מאושר פ"א. החלטה:

 צירוף עריית כרמיאל והמועצות הדרוזיות לאיגוד ערים פסולת מוצקה: .3

לפי מה שצירפנו בזימון, יש חוזה לכל עיר וישוב, איגוד ערים לפסולת מבקשים את אישור המליאה  דוד:

הצירוף של כמה שיותר רשויות יגרום בסופו של  לחבר את כרמיאל ואת המועצות הדרוזיות לאיגוד.

 תהליך להוזלה בהיטלי התמנה.

 החלטה:

 .דוד, נאוה ורוית :בעד

 אבי ושי.נמנע: 

 מאושר. 

 הצעה למתן סל תמיכה )משפטית, פסיכולוגית וסוציאלית( לילדי/נערי מטולה –שיימינג ברשת  .5

 (:3-18)גילאי 

שבוע שעבר הייתי בכנס של כל הרשויות בארץ  .לסדר היום משהו חשוב מאוד בעינירוצה להעלות  אני דוד:

 והיא נושא השיימינג ברשת.דיר שינה מעיניי מתגברת וגורמת לי באופן אישי לה תופעה שלצערנוואחת ה

 .על תופעת השיימינג ברשת דק' 3הוצג סרטון של 

http://www.metulla.muni.il/


                                 

      04-6997211פקס:     04- 6837000 :   יטלפון רב קוו    10292מטולה    1,   ת.ד  8רחוב הראשונים            

  ishka@metulla.muni.ilLכתובת הדואר האלקטרוני :          www.metulla.muni.ilאתר האינטרנט           

 

 

 

 

טוב, כמו שראיתם זו תופעה שהולכת ומתרחבת גם אצל מבוגרים אגב, עם קללות והשמצות בלי לחשוב  דוד:

 .מאחורי המסך מה קורה לכל ילד

אני רוצה שאנחנו נהיה  ,התעללותילדים שעוברים סייע לשתמאוד משמעותית רוצה שביחד נקבל החלטה  אני

שיתנו סל תמיכות : ואנשי מקצוע אני רוצה להקים מערך של מתנדבים  פורצי דרך כי אין את זה בארץ בכלל,

עניק תחושה ולה שעברו /יעברו את זה, זה ישאותו נוכל לתת לכל ילדי מט יעוץ משפטי, פסיכולוגי ורווחה

לצבא  שיתגייסכי מי  18ת הגילאים אני חושב שזה יהיה עד גיל , אנחנו נגדיר אבטוחה יותר לילדים שלנו

 אנחנו כבר לא נוכל לתת לו את זה אבל כל זה יהיה על חשבון המועצה.

כדי שלא יגיעו  בנושאאני מציע שנבדוק מה אנחנו עושים כאמצעי מניעה כמו הרצאות, סדנאות והפעלות שי: 

 למצב כזה.

תן לכם דוגמא השבוע חבורת נערים עשתה תרגיל, הפיצו שמועה שאחד יש פעילויות רבות בנושא, ני דוד:

הנערים נדרס ומת עם האופניים החשמליות ואותו ילד השתתף במתיחה, אלו דברים שבעיני צריך ואפשר 

 למנוע.

אתה בא ואומר פה משהו רחב וגדול, בואו נעשה זאת אחרת, נערוך דיון עם נציגים מבתי הספר, נקח  אבי:

 צוע שיגידו לנו מה אנחנו יכולים ומה לא.אנשי מק

ניתן במקביל את כל הנושא של המניעה, השירות המערך הזה יבנה ע"י אנשי מקצוע אני יבהיר את עצמי,  דוד:

לוגים, עו"ד, שאני מתכוון שניתן יהיה מקצועי נטו, המערך הזה אמור להתקיים ע"י מתנדבים מהקהילה, פסיכו

 מקצוע מהמועצה.ף אנשי הבשיתו ומנהלת מח' הרווחה 

 שיל בזה ע"י אנם ילד במטולה עבר התעללות ובא אלינו אנו נדע לטפא, מבתי הספר אני לא צריך מנהלים

האם לפנות  ?,ול רשויות החוק, האם לתבוע או לאיש לא מעט אפשרויות לאותו הילד, לפעול מ המקצוע.

 ונעניק גיבוי לו ולמשפחתו. נעטוף אותו בחום פשוט למשטרה או לא? את כל אלו אנחנו נדע לתת ולכוון אותו

 השאלה שלי האם אנשי המקצוע ידעו לעצור את התופעה בזמן? אבי:

 אני חושבת שאם תגיע פניה למח' הרווחה המועצה תדע לטפל בבעיה ולתת את השירות הטוב ביותר. נאוה:

 .ולד ממטולה יש כזה גב חזק מאחוריזה דבר שיכול לגרום למניעה כשילדים אחרים ידעו שלאותו הי דוד:

אני מבקשת לתקן, סל תמיכה ניתן לא רק לילד אלא גם להורים של אותו הילד שלא פחות סובלים או  רוית:

 לא יודעים איך למנוע או לטפל בבעיה, סל התמיכה הזה הוא לילד להורה ולמשפחה ככלל.

הרצאה להורים ולנוער ביחד באולם המופעים, נעודד ביום ראשון יש שבוע הבא זה שבוע אינטרנט בטוח ו ניר:

אנו מכניסים את המסרים  את כולם להגיע, זו הרצאה שתצור שפה משותפת בין ההורים לילדים ובמקביל

 .יתטהיא הרבה יותר דרמ ההאלו כשהמניע
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ברי כתוב ומפורט בעיקר בהיבט המשפטי ונשלח לכל ח אנחנו נבנה את המערך עם נוסח מסודר, דוד:

 המועצה.

 מאושר פ"א. החלטה:

 

 ע"י ניר טופר מנהל המרכז הקהילתי.תקציב המרכז הקהילתי שהוצג  .6

בפני המליאה, המועצה הדתית ביקשנו היום הצגה של תקציב המתנ"ס והמועצה הדתית חברים  דוד:

 .סהמתנ", אז ניר יציג את תקציב 12חלקי  1אושר ושהם עובדים בשיטת טוענת שעוד אין להם תקציב מ

אני חושב שצריך לזמן אותם בכל מקרה ושיציגו בפנינו את מה שיש  12חלקי  1לא יכלו להציג לנו  אבי:

 גם אם עוד לא סגור.

 בסדר נדון בזה אחר כך. ניר בבקשה. דוד:

  מציג את עצמו שוב. ניר:

יכה זוכה לתמ סמליאת המועצה לראש המועצה על כך שהמתנ" אני רוצה לפתוח ולהודות משה:

רוחנית, ערכית ופיננסית מאוד מסודרת והרבה ממה במגבלות הקיימות שאנחנו כולנו מכירים וחיים בה 

, זוהי אבן דרך חשובה השותפות בין המתנ"ס וזה לא משהו שהוא מובן מאליו שאנחנו מכירים מהעבר

 אז קודם כל תודה גדולה. למועצה כדי להחזיר את הסומק ללחיים של תושבי מטולה.

שהמרכז הון גדול. חלק גדול מאוד ממה שאנו מנסים לעשות זה -אני רואה את האתגרים במטולה כ ר:ני

במקום שמספר תושבים ירגישו משמעותיים וחשובים, הקהילתי מנסה להוות מקום משמעותית ושה

 התושבים נמוך יותר ניתנת האפשרות לתת לתושבים להרגיש שייכים יותר.

אנחנו קוראים לתושבים שיגיעו לקחת חלק וזאת המהות  זה התושביםאחד הכלים החזקים לשיתוף 

איך הם רוצים שהדברים יקרו ויבצעו  זה המקום של התושבים להגיד, הקמנו כבר שתי ועדותשלנו, 

ה צעד אחר צעד, נקים ועדת ספורט, ועדות נוספות ואנחנו עושים את ז 3אותם, אנחנו לפני הקמה של 

רבות וקהילה שתלווה את המרכז הקהילתי סביב החגים והמועדים והאירועים וועדת ת 120ועדת אירוע 

 הקהילתיים ותגייס את התושבים שרוצים לקחת חלק.

 הציג מצגת מפורטת על תקציב המתנ"ס. והסביר עליה. -ניר

 למישהו יש שאלות?

חשוב לי שתבינו משהו, כרגע התקציב של המתנ"ס הינו תקציב תפעולי בלבד, אינו תקציב  משה:

שמאפשר צמיחה, אנחנו כולנו ממשיכים ומנסים להשיט את הסירה. כן היינו רוצים יותר כוח אדם 

 במתנ"ס כדי להפיק את המיטב עבור תושבי מטולה.

הרי גם בידכם הכוח לגייס עוד תקציבים לטובת  אתם עובדים על גיוס תרומות? על גיוס תקציבים? אבי:

 המתנ"ס.
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אבי, אני מגיע מהעולם , גיוס תקציבים זה מקצוע לכל דבר, זה יותר כוח אדם, זה הרבה זמן  ניר:

ומשאבים שאין לנו , כמו להיות בקשר רצוף עם התורמים, פיתוח הקשר וכו'... זה הרבה זמן והשקעה 

 וכרגע אין לנו את זה.

 ד בזה ומגייס סביבך עוד אנשים.ובנכון, אבל אני כן רואה אותך כראש הארגון ע אבי:

 כן שוב, אבל זה מקצוע בפני עצמו. ניר:

אתם חייבים לעשות את זה, אולי לא עכשיו אז עוד שנה, אני נותן לך נקודות למחשבה בסה"כ  אבי:

אבל שנה שעברה למשל נשאר עודף  120-אני רוצה להבין הכנסת השנה את אירוע ה חלילה לא ביקורת.

 כסף, אז תנסו לשמור על התקציב.

קצת צורם לי נושא החוגים והספורט, הם דיי דלים, הסכום שמוצג נמוך מאוד, אני מצפה מהמתנ"ס  שי:

 שיאפשר יותר חוגים לילדים.

ילדים וכד'... אכן נמוך וקשה לי עם זה, לא נמנה עכשיו את האתגרים, נושא מס' הצע יההאתה צודק,  ניר:

 אבל זו המשימה העיקרית שלי השנה, להרים את הנושא הזה ולמנף אותו.

עדוף דברים חשובים ואנחנו אומרים באומץ שאיפה שאנחנו חלשים אנחנו הגענו להבנה בנוגע לת משה:

חושב שהמתנ"ס במטולה לא צריך להתעסק עם נושא החוגים אני אנחנו פשוט מעדיפים לא לגעת, כרגע 

 לה, אנחנו רוצים לחזק את מועדון המופת והגיל השלישי, תנועת הנוער ואירועים קהילתיים.במטו

אבל עוד מעט שתהיה שכונה חדשה זה כבר לא יהיה כך, כן  מזדקנתבמטולה  הנכון שהאוכלוסיי אבי:

 יהיו יותר ילדים. 

בכוח לדחוף חוגים, אין  אני מחזקת את דבריו של משה, אין צורך ואין היום מקום במטולה לנסות רוית:

שאין במטולה קבוצה מתאימה ואין יכולה להגיד לנו אפשרות להתעלות על החוגים בעמק, בתור אמא אני 

מספיק ילדים ולכן זה מיותר, אין הגיון בפתיחת חוגים שנסגרים אחרי זמן קצר מחוסר נרשמים. הרבה 

 יותר הגיוני להשקיע באירועים, בנוער וכד'..

שנה היה מה להפעיל , דוד אתה צריך לחשוב על זה שאתה לפני  20אני זוכר שכשהגענו לכאן לפני  אבי:

 הקמת שכונה חדשה.

 ., היתרון היחסי שלנו אל מול החוגים בעמק זה ההוקי קרחנוספים כרגע אין צורך בהקמת חוגים דוד:

שה הכל כדי להגדיל את התקציב בעייני המרכז הקהילתי זה חלק בלתי נפרד מהמועצה, אנחנו נמשיך ונע

 לתגבר בכוח אדם כי זה הפנים שלנו וכך עשינו השנה, הגדלה משמעותית של תקציב המרכז הקהילתי.ו

 אש"ח בתשלום אחד.  170ואני אתן דוגמא: כשנכנסתי לתפקידי היה חוב גדול למתנ"ס שכיום סגרנו, 
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 2017אש"ח שלא באים ברגל, וגם לשנת  80 על זה אבל בסוף דצמבר הכנסנו פסטיבל נוסף ב לא דיברנו

אש"ח  800 -ל הגדלהמועצה  אש"ח תוספת, זאת אומרת שההשתתפות 300 -הגדלנו, מועדון מופת ב

 נשדרג את מבנה בית הנוער והמרכז הקהילתי יחזור לשם.  –אש"ח , ואנו ממשיכים  300במקום 

 .20:38 –ניר ומשה יצאו             

 

 שונות:

במסגרת השותפות עם מגבית קנדה פרויקט חוף אל חוף גם השנה אנו טסים לקנדה  -מגבית קנדה .1

יגוי בקלגרי השנה, כמו בשנה שעברה כך גם השנה אני מממן את כרטיס בחודש מרץ לועידת הה

 שלושה אנשים.הטיסה מכספי הפרטי ולא דורש תקצוב מקופת המועצה ונצא למשלחת 

 

 8:50נאוה יצאה: 

 

 

 

  21:18.  הישיבה הסתיימה בשעה                

 מנהלת לשכה –רשמה: יערה אסור                 

 

 

 בכבוד רב,       

                                                                                            

       ----------------------------                                                             ----------------------------- 

 דוד אזולאי                         מאיר אוחנה              

 הראש המועצ                           גזבר המועצה             
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